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Místo jednání: Praha Datum: 20.4. 2015 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 9 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Berndt, Keil, Zozulák; omluveni Resch, Kurowski 

Revizní komise - Mašát 

sekretariát – Valentová, k bodu č. 6 Faflák 

Příští jednání: 22.-24.5. Český ráj 

Příloha:  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Ze zadaných úkolů s termínem splnění do tohoto jednání VV nebyly 
vyřešeny následující:  

Horolezec roku, návrhy na změny; P. Resch 

Projektový záměr pro marketing; P. Resch ve spolupráci s J. Bloudkem 

Průkazy instruktorů; B. Valentová 

Pojištění na akcích komise horolezectví; B. Valentová 

Dodatek ke smlouvě na projekt Lezení do škol; Zozulák 

Úkoly budou předloženy na příští jednání VV.  

   

2.  Schválení změna sídla ČHS 

VV schválil změnu sídla ČHS a uložil sekretariátu, aby informoval příslušné 
instituce, partnery ČHS apod. a realizoval další potřebná opatření. Novým 
sídlem ČHS je Donská 275/9, 101 00 Praha 10.    

sekretariát neprodleně 

3.  Postup při přijímání členů ČHS podle nových stanov 

VV schválil návrh zásad pro přijímání členů ČHS a uložil B. Valentové 
připravit do 30.4. návrh směrnice, která bude předložena ke 
korespondenčnímu schválení.  

Valentová do 30.4. 

4.  Dohoda s Českým olympijským výborem 

J. Bloudek informoval o podepsání Dohody o společném postupu s Českým 
olympijským výborem.  

- - 

5.  Informace z MŠMT, ČOV, ČUS apod.  

J. Bloudek informoval o jednáních a plánovaných změnách týkajících se 
záměrů v oblasti podpory sportu ze strany státu.   

- - 

6.  Projekt mládeže a projekt ČOV Sport v okolí 

VV se seznámil s přípravou a postupnou realizací projektu ČHS 
zaměřeného na mládež, který je navázán na projekt ČOV Sport v okolí. 
V úvodu projektu byly osloveny některé lezecké stěny a další organizace 
věnující se lezení mládeže s cílem zapojit je do projektu ČOV; s některými 
již byly podepsány dohody o spolupráci. VV uložil J. Faflákovi jednat 
s dalšími subjekty a připravit do 31.5. minimálně 20 dohod o spolupráci, 
které jsou nutné pro participaci na projektu ČOV.  

Faflák do 31.5. 

7.  Dar pro MHFF 

VV schválil dar pro Mezinárodní horolezecký filmový festival v Teplicích nad 
Metují ve výši 20 tisíc Kč a uložil sekretariátu připravit darovací smlouvu a 
zajistit převod peněz.  

VV diskutoval možnost prezentace ČHS na festivalu a uložil J. Zozulákovi, 
aby ve spolupráci s P. Reschem navrhl možnosti řešení. 

sekretariát 

Zozulák, Resch 

do 30.4. 
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8.  Příprava reportingu o čerpání rozpočtu 

VV vzal na vědomí informaci o přípravě reportingu, z něhož budou první 
výstupy zveřejněny k 25.4. Zajistí Š. Budský ve spolupráci se sekretariátem.  

Budský, 
sekretariát 

do 25.4.2015 

9.  Hodnocení projektů komisí 

VV se seznámil s projekty komisí, kterých bylo zatím předloženo osm, 
a stanovil způsob jejich vyhodnocení, s tím, že za klíčové bude považováno 
naplnění některého z hlavních cílů ČHS a dlouhodobá udržitelnost, efektivita 
a kvalita zpracování projektu. Členové VV vyhodnotí do 26.4. jednotlivé 
projekty (slovní komentář a bodové hodnocení od 0 do 10 bodů), souhrnné 
hodnocení připraví sekretariát a předá do 27.4. Š. Budskému ke zpracování.  

členové VV, 
sekretariát, 
Budský 

do 27.4.2015  

10.  Certifikované horoškoly 

R. Keil informoval o diskusním setkání věnovaném vzdělávání 
v horolezectví, které se konalo 28.3.2015. Zástupci oddílů, kteří se zúčastnili 
setkání, projevili zájem zapojit se do projektu certifikovaných horoškol. 
Hodnocení prvních přihlášených horoškol již probíhá a je reálné, že bude 
brzy možno udělit první certifikáty. Zajišťuje metodická komise.  

Metodická 
komise 

průběžně 

11.  Vzdělávání zaměřené na mládež, standardy apod.  

VV se seznámil s návrhem komise mládeže na vzdělávání instruktorů 
zaměřených na horolezectví mládeže a diskutoval další možnosti ČHS v této 
oblasti. Členové VV se shodli, že instruktorské kurzy zaměřené na mládež 
by měly rozsahem odpovídat současným kurzům SCI, s obsahovým 
přizpůsobením požadavkům mládeže. Možnosti realizace kurzu, včetně 
nabídky samostatného bloku Lezecká cvičení a hry pro děti (nyní nabízen 
jako doškolení), projedná s metodickou komisí R. Keil.  

Předmětem diskuse byla také možnost akreditace takto zaměřeného kurzu 
a dále potřeba stanovit obecněji platné standardy pro práci s mládeží.  

Keil příští jednání 
VV 

12.  Web Skály ČR 

VV vzal na vědomí informace o fungování databáze Skály ČR a uložil 
K. Berndtovi, aby navrhl osobu, která bude za CVK odpovědná za správu 
dat a spolupráci se správci skal.  

Berndt příští jednání 
VV 

 
 
Schválil: J. Bloudek 

 


